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Att bunkra livsmedel är rådet i kristider. Hela Sunne
vill att Sunne kommun upprättar ett kommunalt
beredskapslager för drivmedel och livsmedel.

Upprätta ett kommunalt
beredskapslager för livsmedel och
drivmedel.

Hela Sunnes förslag ska beredas av
kommunens kommunchef.

– Det är inget underligt, vi
aktualiserar det som är minst lika
viktigt som kanoner och
ammunition – nämligen mat och

Förslag om
kommunalt
beredskapslager
utreds: ”Något
man borde tänka
på överallt”
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drivmedel, säger Björn Gillberg (HS).

En av alla lärdomar från pandemiåren är hur
sårbart samhället är, säger Björn Gillberg
och förklarar att det är lite ur den kontexten
som det här förslaget har arbetats fram.

– Vi stod ju helt hjälplösa! Vi hade inte
skyddsutrustning, inga visir, inte vanliga
munskydd ens en gång, säger han.

– Så jag tycker att det vi klurat på i Hela
Sunne är en rimlig åtgärd, och det slutade
med att kommunchefen fick i uppgift att
bereda ärendet, som det heter. Och det
förutsätter jag att det görs så att vi får
tillbaka något redan på nästa
kommunstyrelse.

Ska klara sig i två månader
Det partiet föreslår är att ett
beredskapslager motsvarande två månaders
kommunal konsumtion byggs upp. Det
handlar bland annat om dels drivmedel till
kommunens tjänstebilar och
räddningstjänsten, dels livsmedel till skolor
och äldrevården.

Hela Sunne har räknat fram att ett sådant
lager skulle kosta 4,3 miljoner kronor att
köpa in.

– Det kostar egentligen inte skattebetalarna
något, säger Björn Gillberg och syftar på att
lagret inte lär minska i värde.
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– Och pengar på banken ger noll i ränta.

– Vi säger också att det kommer handla om
en årlig kostnad på mellan 1-2 miljoner
kronor för lagerlokaler, tankar, pumpar och
administration. Det kan det ju vara värt för
att inte hamna i ett fullständigt kaos om det
smäller till ordentligt.

Bereds av kommunchefen
Ärendet var uppe för diskussion på
torsdagens kommunstyrelse där Björn
Gillberg ansåg att man skulle fatta beslut
redan vid sittande bord, men fick finna sig i
att låta ärendet först utredas av
kommunchef Petra Svedberg innan
förslaget blir skarpt.

– Men det här är något man borde tänka på
överallt. Vi har tid på oss, för det är nog först
i höst som det på allvar kommer bli brist på
livsmedel när höstskördarna i Sverige går
ned för bönderna på grund av brist på
konstgödsel. Ukraina är dessutom en av de
större spannmålsleverantörerna i världen
och det är då spannmålsbristen börjar
märkas av. Så nu har vi lite tid på oss.

BJÖRN GILLBERG PETRA SVEDBERG

SUNNE

Så här jobbar Värmlands Folkblad med
journalistik: uppgifter som publiceras ska vara
sanna och relevanta. Vi strävar efter
förstahandskällor och att vara på plats där
det händer. Trovärdighet och opartiskhet är
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